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Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 17. 1. 2023, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Tanja Novšak, Bernarda Močan, Janez Pavlič, Miran Grubenšek, Božidar Groboljšek, Žan 
Meke, Karmen Radi, Darja Pompe, Stanka Žičkar  
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Salmič Betka (opr.), Irena Klenovšek (opr.) 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 1. redne (konstitutivne) seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 

19.12.2022, 
3. Sklep o izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni skupnosti, 
4. Seznanitev in potrditev predloga finančnega načrta za leto 2023, 
5. Pregled vlog iz prejšnjih obdobij, 
6. Oblikovanje komisije za razpise in komisije za pripravo praznika, 
7. Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
8. Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
9. Razno. 
Razprave ni.  
 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  
  

 Ob 7.05 se seji pridruži Darja Pompe. Na seji prisotnih 9 članov sveta.  
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Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 1.redne (konstitutivne) seje z dne 19.12.2022 

.  
Predsedujoča poda zapisnik v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnik prejeli kot 
gradivo.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje z dne 
19.12.2022 in nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS 
Sevnica. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 

Ad 3 
Izplačevanju prejemkov za opravljanje funkcije članom sveta v krajevni skupnosti 

 
Predsednica predstavi način izplačevanje sejnin in nagrade predsednici. 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica  je na 2. redni seji dne 17.1.2023 sprejel sklep, da se 

članom sveta krajevne skupnosti izplačuje sejnina v znesku 25,00 EUR bruto za vsako 

udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti ter predsedniku mesečna nagrada v višini 

280,00 EUR bruto, skladno s Pravilnikom o plačah in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev, nagradah zunanjih članov delovnih teles občinskega sveta, članov 

svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih organov Občine Sevnica. 

Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet.  
 
 

Ad 4 
Razprava in potrditev FN za leto 2023 

 
Predsednica članom sveta predstavi gradivo o predlogu finančnega načrta za leto 2023, ki so 
ga člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Posebej izpostavi postavko Investicijski transferi za 
požarno varnost, na kateri so rezervirana sredstva v znesku 5.000,00 EUR, namenja za 
pomoč financiranju PGD Sevnica za dozidavo garaž.  
KS Sevnica namerava glede na večletne želje krajanov in članov sveta nastopiti kot 
sofinancer pri izgradnji nadstreška pri mrliški vežici. V ta namen so na postavki Urejanje 
pokopališč v KS Sevnica rezervirana sredstva v znesku 20.000,00 EUR.  
KS financira tudi delovanje društev, ki delujejo na območju KS Sevnica skladno z javnim 
razpisom. Vse vloge pregleda in točkuje za to določena komisija. Zneske dotacij društvom 
potrdi svet krajevne skupnosti. Rezervirana so sredstva v višini 12.000,00 EUR. V tem 
znesku je zajet tudi znesek, ki ga bo prejelo društvo, ki organizira praznik KS Sevnica 
(praksa v letu 2022).  
Za tekoče vzdrževanje in posodobitve cestne infrastrukture so rezervirana sredstva v višini 
168.092,00 EUR. Tekoče vzdrževanje cest zajema zimsko službo, letno vzdrževanje cest in 
pregledništvo, katero skladno z obvezno gospodarsko javno službo opravlja podjetje 
Komunala d.o.o. Sevnica. Za makadamske ceste se preko razpisa določi znesek za 
vzdrževanje javnih poti z navozom gramoza. Za investicije v znesku 43.000,00 EUR s bodo 
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lahko glede na pretekle izkušnje predvidoma izvedle dve investiciji, vse je pa odvisno od 
stroškov zimske službe in cen storitev.  
Predsednica člane sveta poziva, da tekoče poročajo o pobudah, ki se pojavijo na terenu 
 po posameznih okoljih.  
V nadaljevanju na pobudo Mirana Grubenška  člani sveta razpravljajo o slabi kvaliteti 
izvedenih del in so mnenja, da je potrebno vzpostaviti večjo kontrolo in nadzor pri izvajanju 
projektov. Razprava se je navezovala predvsem na izvedeno protiprašno zaščito od 
pokopališča proti vrtičkom na Hrastih.  
 
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Sevnica se je na svoji 2. redni seji dne, 17. 1. 2023 seznanil s 
predlogom finančnega načrta za leto 2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine 
Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 5 
Pregled vlog iz prejšnjih obdobij 

 
Člani sveta so na svoje elektronske naslove prejeli tudi zapisnik 18. redne seje sveta KS 
Sevnica z dne 18.10.2022, kjer so zapisane vse investicije v teku, vezane na prejete vloge 
krajanov v prejšnjem mandatnem obdobju. 
Predsednica izpostavi odprte vloge: 

- Miran Andolšek Lončarjev Dol – vloga prejeta v letu 2019 (prošnja za ureditev 
cestnega odseka cca 200 m1), v tem času se je cesta prekategorizirala v javno pot, 
zato zapade v vzdrževanje krajevne skupnosti; 

- Kozmus Dušan, Ledina – vloga prejeta v letu 2021 (vloga za asfaltacija javne ceste 
k.o. Podgorje št. 594772, cca 500 m1), možna asfaltacija v sklopih oz. v sodelovanju 
z Občino Sevnica, terenski ogled še ni bil opravljen.  

- Prah, Ledina – vloga prejeta v letu 2022 (ureditev javne poti v dolžini cca 200 m1); 

- Suhadolčan Jože – vloga prejeta v letu 2021 (vloga za ureditev dela ceste in 
asfaltacijo cestišča na območju Podgorice v izmeri cca 500 m1 med zajetjem vode za 
Sevnico nad Vidmarjem in do kapelice); 

- Abram, Leidna – vloga prejeta v letu 2021 (do vlagatelja vodita dve cesti zgornja je 
neasfaltirana in utrjena, spodnja je tudi neasfaltirana in urejena, za spodnji del eden 
od lastnikov zemljišča ne poda soglasja); 

- Podeželsko, kulturno-športno društvo Žigrski Vrh – vloga prejeta 2022 (vloga za 
asfaltiranje makadamskega dela ceste, ki vodi do igrišča cca 200 m1). 

 
V nadaljevanju predsednica obrazloži postopke od pričetka izvedbe projekta do dokončanja 
del (terenski ogled, stroškovna ocena z izdelanim popisom del, odstopne izjave lastnikov 
zemljišč, … 
 

Ad 6 
Oblikovanje komisije za razpise in komisije za pripravo praznika 

 
Predsednica člane sveta pozove, da določijo komisijo za razpise za sofinanciranje društev, ki 
so registrirana in delujejo na območju KS Sevnica. Komisija se sestane in pregleda vloge, 
točkuje vloge in pregleda prejeta poročila o delu društev.  
SKLEP 1: 
Svet KS Sevnica je sprejel sklep, da so člani komisije za razpise Stanislava Žičkar, 
Irena Klenovšek in Karmen Radi. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
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Predsednica člane sveta prosi, da sestavijo komisijo za praznik krajevne skupnosti.  
 
SKLEP  
Svet KS Sevnica je sprejel sklep, da so člani komisije za praznik krajevne skupnosti 
Janez Pavlič, Tanja Novšak in Žan Meke.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
Leta 2024 bo Krajevna skupnost praznovala 70. obletnico prve omembe. Predsednica 
predlaga, da se ob jubileju izda bilten, knjiga, almanah ali brošura. Z vsem potrebnim 
materialom razpolaga Zoran Zelič.  
Po razpravi so člani sveta mnenja, da se izdela almanah. Predsednica predlaga, da se na 
naslednjo sejo sveta krajevne skupnosti povabi Zorana Zeliča, da bi predstavil ideje za 
pripravo almanaha in odmevne osrednje prireditve.  
 

Ad7 
Obravnava prispelih vlog in aktualna dejanja 

 
Predsednica člane sveta pozove, da podajo morebitne vloge, pripombe ali pobude. Člane 
sveta seznani, da se bo v pomladanskem času seje sveta krajevne skupnosti udeležil tudi 
župan, ki širše predstavi projekte, ki se nanašajo na območje KS Sevnica.  
Predsednica pove, da so se pričela dela za izgradnjo rondoja (spodnji del). Časovnica za 
obnovo mostu je prestavljena.  
Tanja Novšak pove, da so se 22.12.2022 prenehala dela pri izgradnji kanalizacije na delu 
pred naseljem Pod vrtačo. Zaradi nepridobljenega soglasja lastnika zemljišča stoji tudi 
projekt izgradnje parkirišča.  
Predsednica pove, da dela pri gradnji OŠ Ana Gale hitro potekajo. Obnavlja se tudi objekt 
podjetja Lisca.  
Bernarda Močan predstavi opazko krajanke na Šmarski cesti, da ropotajo pokrovi na jaških. 
Miran Grubenšek opozori na ropotajoče jašek tudi na Drožanjski cesti (Plauštajner, Šibilja). 
Predsednica bo kritiko podala na podjetje Komunala d.o.o. Sevnica.  
V nadaljevanju predsednica pove glede težav plazu Florjanska (Gline jame), ki je spodjedel 
javno pot. Ocena sanacije plazu znaša 20.555,00 EUR. Sanacija se bo izvajala v 
sofinanciranj z Občino Sevnica (70% poravna KS Sevnica, 30% pokriva Občina Sevnica iz 
postavke za naravne nesreče). Pred pričetkom del se bo izvedel postopek javnega naročanja 
za pridobitev najugodnejšega izvajalca. Geološke raziskave so bile že narejene.  
 

Ad 8 
Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 

 
Točka ni bila obravnavana. 

Ad 9 
Razno 

 
Predsednica predlaga, da se naslednja seja skliče po sprejetju proračuna Občine Sevnica.  
 
Predsedujoči se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 19.35 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 
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